
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vught, 18 december 2017  
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 
 
Schriftelijke vragen koningsdag 2018 
 
Inleiding: 
Op 27 april is het weer Koningsdag, ook in Vught een prachtige aangelegenheid, vol van 
festiviteiten, denk aan de kinderfietsenparade, aan de vele muzikale optredens maar 
toch zeker ook aan de vrijmarkt. De vrijmarkt die al jaren een geliefd en succesvol 
evenement is, waar bevlogen Vughtenaren enthousiast hun overtollige gebruikswaar te 
koop aanbieden in meer dan 200 kramen. En dit alles vindt natuurlijk plaats in het 
steeds mooier wordende Vughtse centrum, tegenwoordig zelfs inclusief plantenbakken. 
 
En dat laatste, dat is nou net waar de schoen wringt. Deze plantenbakken blijven 
namelijk staan tijdens Koningsdag, waardoor er een fiks aantal minder kramen geplaatst 
kan worden. Bovendien zijn hierdoor diverse podia in het centrum minder makkelijk te 
plaatsen. Iets wat de festiviteiten zeker niet ten goede zal komen. De VVD vindt dit 
jammer, jammer van een prachtig volksfeest dat hierdoor noodgedwongen 
kleinschaliger zal worden. De VVD vindt dat Koningsdag niet moet lijden onder 
plantenbakken. 
 
Vragen: 

1. Deelt het College de mening van de VVD dat Koningsdag niet moet lijden onder 
plantenbakken; plantenbakken die het aantal te plaatsen kramen voor de 
vrijmarkt fiks verminderen? 

2. Is het College ervan op de hoogte dat deze plantenbakken vooralsnog niet 
tijdelijk worden verwijderd voor de vrijmarkt? 

3. Is het College bereid om te bekijken of de plantenbakken voor Koningsdag 
tijdelijk verplaatst kunnen worden waardoor er weer meer ruimte voor kramen 
en podia ontstaat? 

4. Is het College bereid hierover met de organisatie van de vrijmarkt én de 
ondernemers in het centrum in overleg te treden, zodat zij samen tot de ideale 
oplossing kunnen komen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Mark du Maine 
Fractie VVD 


